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Redaktor Leszek DoraczyÅ„ski w dyskusji na stronie internetowej &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo;
postawiÅ‚ tezÄ™, Å¼e skoro staÅ‚em siÄ™ kandydatem na prezesa PZJ, to powinienem
zamilknÄ…Ä‡ jako dziennikarz, bo przestajÄ™ byÄ‡ wiarygodny. Powinienem zaÅ› opublikowaÄ‡
swój program i proponowany skÅ‚ad zarzÄ…du oraz ustosunkowaÄ‡ siÄ™ do proponowanych
zmian w statucie PZJ. PodobnÄ… opiniÄ™ usÅ‚yszaÅ‚em teÅ¼ od innych. Co do programu oraz
wyraÅ¼enia swojej opinii w sprawie proponowanych zmian w statucie &ndash; zgoda. TeÅ¼ tak
uwaÅ¼am i niebawem to uczyniÄ™. JeÅ›li chodzi o proponowany skÅ‚ad zarzÄ…du &ndash; z tym
jest juÅ¼ pewien problem. W tej specyficznej sytuacji, kiedy nie mamy do czynienia z koÅ„cem
kadencji obecnych wÅ‚adz, a jedynie z próbÄ… jej przerwania, moÅ¼na &bdquo;spaliÄ‡&rdquo;
ludzi. Do tego wÄ…tku jeszcze wrócÄ™, bo kÅ‚ania siÄ™ tu kwestia regulaminu kampanii
wyborczej, który miaÅ‚ powstaÄ‡, a nie powstaÅ‚.WróÄ‡my jednak do gÅ‚ównej tezy red.
DoraczyÅ„skiego. OtóÅ¼ nie zgadzam siÄ™ z niÄ…. Dlaczego?

Nie zgadzam siÄ™ ze zdaniem, Å¼e skoro jestem kandydatem na prezesa PZJ, to nie mogÄ™
juÅ¼ krytykowaÄ‡ obecnego prezesa. Popatrzmy, jak to siÄ™ dzieje w polityce. Nie jest to moÅ¼e
obszar zbyt chlubny (zwÅ‚aszcza ostatnio, vide afera podsÅ‚uchowa, dziÄ™ki której dowiedzieliÅ›my
siÄ™ o kulisach podejmowania decyzji, np. w sprawie dodrukowywania pieniÄ™dzy, czy ostatnio
wyprawa &bdquo;trzech muszkieterów&rdquo; wraz z Å¼onami do Madrytu), ale jednak moÅ¼na w
nim szukaÄ‡ odniesieÅ„. Akurat jesteÅ›my w gorÄ…cym momencie wyborów samorzÄ…dowych.
WezmÄ™ za przykÅ‚ad WarszawÄ™, bo tu akurat mieszkam. Czy kontrkandydaci obecnej
prezydent stolicy, Hanny Gronkiewicz-Walz, ograniczajÄ… siÄ™ tylko do prezentowania swoich
programów wyborczych? Czy jest jakiÅ› zwyczaj, a moÅ¼e jakiÅ› kodeks, zgodnie z którym
kandydat na prezydenta Warszawy nie moÅ¼e, nie powinien krytykowaÄ‡ obecnej pani prezydent?
OczywiÅ›cie, Å¼e czegoÅ› takiego nie ma. MaÅ‚o tego. Wszyscy dobrze wiemy, bo to pamiÄ™tamy
i widzimy w tej kampanii wyborczej takÅ¼e, Å¼e kaÅ¼dy nie tylko mówi o swoim programie, ale
teÅ¼ nie Å¼aÅ‚uje krytyki konkurentom. CzÄ™sto w mediach tej krytyki jest wiÄ™cej niÅ¼
prezentacji tego, co dany kandydat zamierza uczyniÄ‡ dla stolicy. Tak wyglÄ…da ta mniej
sympatyczna strona demokracji, czy nam siÄ™ to podoba, czy nie. Dlaczego zatem w naszym
Å›rodowisku miaÅ‚oby to wyglÄ…daÄ‡ inaczej? Dlaczego zatem miaÅ‚bym traciÄ‡ wiarygodnoÅ›Ä‡
jako kandydat na prezesa, kiedy krytykujÄ™ obecnego prezesa?UjawniaÄ‡ ukryteKiedyÅ› tylko jako
dziennikarz, a teraz i jako dziennikarz i jako kandydat na prezesa, speÅ‚niam rolÄ™ tego, który
moÅ¼e i powinien podawaÄ‡ do publicznej wiadomoÅ›ci fakty, które wszyscy Å›wiadomi uczestnicy
Å¼ycia naszego jeÅºdzieckiego Å›rodowiska powinni znaÄ‡. ZwÅ‚aszcza wtedy, kiedy ktoÅ› próbuje
te niewygodne dla niego fakty ukryÄ‡. Tak jak to jest w przypadku protokoÅ‚u kontroli doraÅºnej
dokonanej przez 3-osbowy zespóÅ‚ kontrolny Rady ZwiÄ…zku pod kierunkiem Marka
KaÅºmierczaka. Ja ten dokument znam. Powinienem teraz, jak to zastrzegaÅ‚em, wróciÄ‡ do sumy,
jakÄ… PZJ zgodnie z umowÄ… jest winien Warce za mistrzostwa Polski. Powinienem, ale mi siÄ™
juÅ¼ nie chce, bo kaÅ¼dy powinien móc sobie sam przeczytaÄ‡ w owym protokole, kto pisaÅ‚
prawdÄ™, a kto nie. Powinienem wróciÄ‡ do owej kwoty, którÄ… podaÅ‚ prezes PZJ Å•ukasz 
Abgarowicz, w drugim liÅ›cie otwartym: &hellip; Å‚Ä…cznie od sponsorów otrzymaliÅ›my w
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bieÅ¼Ä…cym roku 672 030 zÅ‚&hellip;, bo nijak nie moÅ¼na siÄ™ doliczyÄ‡ tych pieniÄ™dzy z
liczb podanych w protokole. Powinienem, ale mi siÄ™ juÅ¼ nie chce. WolaÅ‚bym, aby kaÅ¼dy sam
mógÅ‚ przeczytaÄ‡ protokóÅ‚ i porównaÄ‡ liczby tam zawarte, z tym co pisze Pan Prezes w swoich
listach otwartych i co ja pisaÅ‚em w poprzednich tekstach na blogu. WolaÅ‚bym, ale jest pewien
problem. Pan Prezes robi wszystko, aby protokóÅ‚ nie ujrzaÅ‚ Å›wiatÅ‚a dziennego, przynajmniej
przed zjazdem. Oto dowód, list do przewodniczÄ…cego Rady ZwiÄ…zku: Uprzejmie informujÄ™,
Å¼e zgodnie z powszechnie przyjÄ™tymi reguÅ‚ami kontroli audytor, kontroler lub, jak w przypadku
ostatniej kontroli Rady ZespóÅ‚ Kontrolny, koÅ„czy swojÄ… misjÄ™ sporzÄ…dzeniem protokoÅ‚u 
kontroli i przedstawieniem go organowi zalecajÄ…cemu kontrolÄ™. Spotkanie kontrolerów z
wÅ‚adzami kontrolowanej jednostki odbywa siÄ™ zazwyczaj po przeprowadzeniu kontroli, ale
PRZED sporzÄ…dzeniem protokoÅ‚u, co pozwala wyjaÅ›niÄ‡ pewne sprawy i uniknÄ…Ä‡
bÅ‚Ä™dów w protokole, które w tym wypadku miaÅ‚y miejsce. ProtokóÅ‚ jest dokumentem
wiÄ…Å¼Ä…cym organ, który go sporzÄ…dziÅ‚ (ZespóÅ‚ Kontrolny) i Å¼adne dalsze  czynnoÅ›ci
(np. spotkanie z ZarzÄ…dem PZJ) nie mogÄ… juÅ¼ wprowadziÄ‡ Å¼adnych zmian w
przedstawionych Radzie ustaleniach.W Å›wietle powyÅ¼szego nie widzÄ™ uzasadnienia odbycia
spotkania ZarzÄ…du PZJ z ZespoÅ‚em Kontrolnym, który zakoÅ„czyÅ‚ misjÄ™ przedkÅ‚adajÄ…c
protokóÅ‚ Radzie na posiedzeniu w dniu 3 listopada.Gospodarzem dalszego postÄ™powania jest
Rada PZJ. To ona powinna siÄ™ zwróciÄ‡  do ZarzÄ…du w sposób oficjalny, przesyÅ‚ajÄ…c
protokóÅ‚ kontroli i dajÄ…c moÅ¼liwoÅ›Ä‡ odniesienia siÄ™ do niego. NastÄ™pnie Rada powinna
odbyÄ‡ posiedzenie, na którym oceni wyniki kontroli, biorÄ…c pod uwagÄ™ wyjaÅ›nienia
zÅ‚oÅ¼one przez ZarzÄ…d, a takÅ¼e skwituje pracÄ™ ZespoÅ‚u Kontrolnego. Na takie
posiedzenie powinien zostaÄ‡ zaproszony ZarzÄ…d PZJ.Takie postÄ™powanie jest tym bardziej
uzasadnione, Å¼e niektórzy czÅ‚onkowie ZespoÅ‚u Kontrolnego od miesiÄ™cy jawnie zwalczajÄ…
obecny ZarzÄ…d PZJ, dÄ…Å¼Ä…c do jego wymiany, a ocena pracy ZarzÄ…du przez RadÄ™
powinna byÄ‡ w miarÄ™ moÅ¼liwoÅ›ci obiektywna.BiorÄ…c wszystko powyÅ¼sze pod uwagÄ™,
oczekujÄ™ oficjalnego przesÅ‚ania protokoÅ‚u celem ustosunkowania siÄ™ ZarzÄ…du do niego.
Podpis Prezesa  Oczywista gra na czas. Zanim przewodniczÄ…cy Rady zwoÅ‚a oficjalne
posiedzenie, a przecieÅ¼ moÅ¼e je zwoÅ‚aÄ‡, np. 2 grudnia, zanim protokóÅ‚ nabierze mocy
urzÄ™dowej &ndash; wg wykÅ‚adni Pana Prezesa &ndash; bÄ™dzie po zjeÅºdzie. I o to chodzi.
Przynajmniej tej stronie.  A oto argumenty strony przeciwnej, czyli niektórych czÅ‚onków Rady
ZwiÄ…zku:Po pierwsze, Rada nie ma przyjÄ™tego regulaminu prowadzenia kontroli, wiec moÅ¼e
robiÄ‡ jak uwaÅ¼a. A poza tym Rada ustaliÅ‚a na posiedzeniu 3 listopada, co nastÄ™puje: 1/ Na
przesÅ‚any w dniu 30.10 Prezesowi protokóÅ‚ zarzÄ…d ma 7 dni roboczych na ustosunkowanie
siÄ™, czyli do piÄ…tku 7 listopada. 2/ JeÅ›li ZarzÄ…d/Prezes ustosunkujÄ… siÄ™, w poniedziaÅ‚ek
10.11 odbÄ™dzie siÄ™ spotkanie ZespoÅ‚u KontrolujÄ…cego z ZarzÄ…dem/Prezesem. 3/
NajpóÅºniej 11.11 ZespóÅ‚ przeÅ›le czÅ‚onkom Rady skorygowany protokóÅ‚ z kontroli o przyjÄ™te
przez ZespóÅ‚ wyjaÅ›nienia ZarzÄ…du/Prezesa w celu przyjÄ™cia go w trybie obiegowym
najpóÅºniej do 12.11. 4/ NajpóÅºniej 13.11 protokóÅ‚ zostanie opublikowany wraz z
zaÅ‚Ä…cznikami. W sytuacji tego pata przewodniczÄ…cy ZespoÅ‚u Kontrolnego rozesÅ‚aÅ‚
protokóÅ‚ drogÄ… mailowÄ… do prezesów WZJ-tów z nastÄ™pujÄ…cym pismem przewodnim:
PrzesyÅ‚am PaÅ„stwu w imieniu zespoÅ‚u kontrolnego "ProtokóÅ‚ kontroli doraÅºnej", który powstaÅ‚
na zlecenie Rady ZwiÄ…zku. ProtokóÅ‚ zostaÅ‚ przesÅ‚any prezesowi PZJ 30.X 2014 r. z
informacjÄ…, Å¼e ma prawo w ciÄ…gu 7 dni roboczych odnieÅ›Ä‡ siÄ™ do niego. Tego samego
dnia przesÅ‚aÅ‚em protokóÅ‚ pozostaÅ‚ym czÅ‚onkom Rady. Do dnia dzisiejszego, tj.10.11.2014 r.
zespóÅ‚ kontrolny nie otrzymaÅ‚ odpowiedzi od zarzÄ…du PZJ w sprawie protokoÅ‚u. Par. 31 ust. 2
Statutu PZJ, nakazuje przesÅ‚anie delegatom materiaÅ‚ów na walny zjazd PZJ na co najmniej 14 dni
przed terminem zjazdu, a wiec przed 15.XI. W zwiÄ…zku z tym przesyÅ‚am protokóÅ‚ z proÅ›bÄ… o
rozesÅ‚anie go Waszym delegatom na walny zjazd.  Wiem, Å¼e teraz w Å›rodowisku rozgorzeje
(albo juÅ¼ gorzeje) dyskusja, kto miaÅ‚ racjÄ™ z formalnego punktu widzenia. Nie potrafiÄ™ i nie
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zamierzam tego dylematu rozstrzygaÄ‡. WaÅ¼niejsze sÄ… intencje. A najwaÅ¼niejsze sÄ… fakty. 
ProtokóÅ‚ zostaÅ‚ rozesÅ‚any. Teraz czas, aby delegaci siÄ™ z nim zapoznali. Aby mieli wiedzÄ™
nie tylko o sukcesach obecnego ZarzÄ…du. Bo cykl Grand Prix Wolnej Polski i niespotykana do tej
pory obecnoÅ›Ä‡ jeÅºdziectwa, a konkretnie polskich skoków przez przeszkody na antenie Telewizji
Polskiej, a zwÅ‚aszcza na antenie Jedynki &ndash; jest niewÄ…tpliwym sukcesem. Ale sÄ… teÅ¼
mniej chlubne strony rzÄ…dów obecnej ekipy. Teraz kaÅ¼dy bÄ™dzie sobie mógÅ‚ wyrobiÄ‡
zdanie, poÅ‚oÅ¼yÄ‡ na szali plusy i minusy, a potem wyciÄ…gnÄ…Ä‡ wnioski.Marek Szewczyk 
PS. DziwiÄ™ siÄ™, Å¼e w dzisiejszych czasach, w dobie internetu, wszechwiedzy mediów, ktoÅ›
moÅ¼e liczyÄ‡, Å¼e ukryje coÅ› przed opiniÄ… publicznÄ….   
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